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BUKOVICA 43 
5293 VOLČJA DRAGA 

 

Z A P I S N I K 

2. izredne seje občinskega sveta občine Renče-Vogrsko, ki je bila v torek,  25. 
oktobra 2008 ob 10.00 uri, v prostorih Občine Renče-Vogrsko. 

 

Sejo je sklical in vodil Radovan Rusjan, podžupan Občine Renče Vogrsko. Začela se je ob 
10.00 uri. 

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji 

Prisotni svetniki: Valter Mlečnik, Samo Turel, Jože Hvalica, Vanda Ožbot, Marjan Murovec, 
Gregor Kobal, Nikita Fajt, Janko Furlan, Katjuša Žigon, Tomaž Gregorič, Nevo Pregelj 

Ostali prisotni: Nataša Gorkič, Negovan Božič, mediji 

Podžupan ugotovi sklepčnost. Prisotnih je 11 svetnikov. Preda besedo svetnikom. 

Samo Turel želi izvedeti razlog sklica izredne seje. Ali se bo občina o svojem stališču do 
gradnje daljnovoda izjasnila ali je sklic seje namenjen samo seznanitvi svetnikov z dogajanjem? 

Podžupan pojasni, da je seja sklicana z namenom pridobitve mandata podžupanu za pogajanja, 
ki bodo sledila. 

Podžupan da dnevni red na glasovanje: 

ZA: 11 
PROTI: 0 
 
Podžupan ugotovi, da je predlagani dnevni red sprejet. 

Podžupan prisotne seznani z dogodki, ki so se zgodili v zadnjih dneh in z napovedanim 
sestankom oziroma pogajanji med civilno iniciativo in predstavniki ELES-a. Podžupan meni, da 
je velik del krivde za nastalo situacijo v preteklih dejanjih MONG. 

Podžupan odpre razpravo: 

Marjan Murovec želi pojasnilo namena sklicane izredne seje. Ne razume, kakšen naj bi bil 
dogovor in kakšna bo vsebina. 

Podžupan pojasni, da je cilj poiskati kompromis med obema stranema s pogojem vkopa 
daljnovoda. 

Nikita Fajt pove, da v tem trenutku svetniki zaradi obilice informacij ne morejo verodostojno 
odločati, tudi zaradi nepopolne seznanjenosti in nekompatibilnih informacij. Ali po interpretaciji 
iz odloka velja, da je daljnovod 110 KV že obstajal? 

Vanda Ožbot pove, da je objava v uradnem listu verodostojna informacija, torej velja podatek iz 
tekstualnega dela in ne iz grafičnega. 



Negova Božič potrdi, da je objava v uradnem listu verodostojna, podatki iz grafičnega dela pa 
ne. 

Marjan Murovec meni, da iz tekstualnega dela izhaja, da na področju občine Renče-Vogrsko ni 
110 KV daljnovoda. 

Katjuša Žigon meni, da se ob 13.00-i uri nima kaj veliko zgoditi, saj so stališča jasna. Meni, da 
so Renčani ogoljufani in takšno je tudi mnenje ljudi. 

Samo Turel kot eden od podpisnikov pobude za izredno sejo želi, da bi tudi občina imela neko 
besedo pri večjih infrastrukturnih objektih. Stališče Katjuše Žigon dopolni s tem, da od župana 
pogreša jasno in nedvomno stališče. Ni apriorij proti daljnovodu, želi pa, da bi daljnovod potekal 
tako, da bi čim manj motil ljudi. 

Valter Mlečnik želi izvedeti, kakšna je velikost vplivnega območja pri vkopanem daljnovodu. Želi, 
da se ga seznani z včerajšnjim stališčem predstavnikov ELES-a. 

Podžupan pojasni tri do sedaj možne variante, od katerih je ena izpadla zaradi protestov 
krajanov Martinučev. Druga je vkop, tretja pa prostozračna, ki ni sprejemljiva. Pri kablovodu je 
koridor vplivnega območja 6 metrov. 

Katjuša Žigon pove, da je vkop v skladu z razvojno in prostorsko politiko občine. 

Podžupan predlaga sprejem sklepa, s katerim občina Renče-Vogrsko soglaša s stališčem 
civilne iniciative, da se daljnovod vkoplje. 

Nikita Fajt želi izvedeti, ali ima ta sklep kakšno povezavo z napovedano vsebino izredne seje. 

Podžupan odgovori, da je namen sprejema današnjega sklepa prekinitev gradnje. 

Podžupan da predlog sklepa na glasovanje. 

ZA: 11 
PROTI: 0 
 
Podžupan ugotovi, da sklep, s katerim občina Renče-Vogrsko soglaša s stališčem civilne 
iniciative, da se daljnovod vkoplje, sprejet. 

Seja zaključena ob 10.44.      

 

Zapisal: Robert Ambrož       Podžupan 

          Radovan Rusjan 
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